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ПРОТОКОЛ №3 

 

засідання робочої групи з розроблення Стратегії сталого 

розвитку Слобожанської селищної територіальної громади  

Дніпровського району Дніпропетровської області  

на 2022-2027 роки 

09.02.2022 року смт Слобожанське 

Засідання проходить з дотриманням карантинних обмежень та протиепідемічних заходів із 

запобігання поширенню коронавірусу COVID-19 в он-лайн та оф-лайн режимі в приміщенні 

Слобожанської селищної ради за адресою: смт Слобожанське, вул. в. Сухомлинського, 56 Б.  

Присутні: 
 

КАМІНСЬКИЙ 
Іван Миколайович 

- селищний голова 

ШАПОВАЛОВ 
Ігор Васильович 

- перший заступник селищного голови 

ВЕРГЕЙЧИК 
Олена Леонідівна 

- заступник селищного голови з питань діяльності 
виконавчих органів селищної ради 

МИКИТЬОН 
Людмила Олександрівна 

- начальник відділу з питань економічного розвитку та 
інвестицій виконавчого комітету Слобожанської селищної 
ради  

МЕЛЬНИК 
Юрій Миколайович 

- начальник відділу внутрішньої політики виконавчого 
комітету Слобожанської селищної ради, депутат селищної 
ради 

ШЕРЕМЕТ 
Микола Олександрович 

- начальник гуманітарного відділу Слобожанської селищної 
ради 

КРИВОРУЧКО 
Оксана Федорівна 

- заступник начальника відділу культури, молоді, спорту та 
туризму Слобожанської селищної ради 

КРЮЧКОВА 

Вікторія Василівна 

- т.в.о. начальника відділу з питань житлово-комунального 
господарства, благоустрою та розвитку інфраструктури 
Слобожанської селищної ради 

САКУН  
Світлана Василівна 

- начальник відділу земельних відносин, комунальної 

власності та охорони навколишнього середовища 

виконавчого комітету Слобожанської селищної ради, 

депутат селищної ради 
ПЛЮЩІЙ 
Наталія Сергіївна 

- начальник відділу з питань будівництва, містобудування, 

архітектури та містобудівного кадастру Слобожанської 

селищної ради 
ШЕРСТЮК  
Ірина Олександрівна 

- т.в.о. начальника юридичного відділу виконавчого 
комітету Слобожанської селищної ради 

САЛАБАЙ 
Вікторія Миколаївна 

- заступник начальника відділу соціального захисту 
населення Слобожанської селищної ради 

ДІДЕНКО 
Ольга Богуславівна 

- начальник служби у справах дітей Слобожанської 
селищної ради 

РИЖАК 
Валерій Петрович 

- староста с. Балівка 

БУРЯК 
Іван Миколайович 

- староста с. Партизанське 

ПРОКОФ’ЄВ 
Павло Григорович 

- староста с. Олександрівка 

ЛІФІРЕНКО 
Валерій Михайлович 

- староста с. Степове 
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ПРОСКУРНЯ 
Світлана Володимирівна 

- депутат селищної ради, директор КНП « Центр первинно 
медико-санітарної допомоги» Слобожанської селищної ради 

ПОЛУПАНОВА 
Валентина Миколаївна 

- депутат селищної ради, директор Слобожанської 
початкової школи Слобожанської селищної ради 

ШЕВЧЕНКО 
Григорій Анатолійович 

- депутат селищної ради, директор КП «Керуюча компанія 
«Житловик» Слобожанської селищної ради 

РИБАЛКО 
Мирослава Петрівна 

- депутат селищної ради, директор КЗ «Молодіжний центр 
«Смарт» Слобожанської селищної ради 

ХУДОЛІЙ 
Сергій Сергійович 

-кандидат технічних наук, доцент Національного технічного 
університету «Дніпровська політехніка» 

ЛЕГЕЗА 
Ігор Сергійович 

- директор Балівського ліцею Слобожанської селищної ради 

МУЗИКА 
Світлана Миколаївна 

- вчитель Балівського ліцею Слобожанської селищної ради 
с. Балівка 

ПЕТРИЧЕНКО 
Таміла Олегівна 

- безробітна, жителька с. Балівка 

СОЛОМКА 
Євгенія Анатоліївна  

- директор Партизанського ліцею Слобожанської селищної 
ради 

БОЙКО 
Аліна Валеріївна  

- членкиня Молодіжної ради Слобожанської селищної ради, 
с. Партизанське 

БЕРЕЗА 
Вікторія Віталіївна  

- вчитель Партизанського ліцею Слобожанської селищної 
ради с. Партизанське 

ЗАЛУШИНА 
Наталія Анатоліївна 

- фізична особа-підприємець, с. Партизанське 

НАЙМУШЕНА 
Анастасія Миколаївна 

- фахівець КЗ «Молодіжний центр «Смарт» Слобожанської 
селищної ради 
 

ГЛУЩЕНКО 
Катерина Василівна 

- домогосподарка, с. Степове 

СЕМЕНЮК 
Дмитро Олегович 

- організатор дозвільної діяльності КЗ "ЦКД "Слобожанський", с. 
Степове 
 

КОНДРАТЮК 
Віктор Володимирович 

- фізична особа-підприємець, смт Слобожанське 

ЧИРГИН 
Альона Миколаївна 

- головний спеціаліст відділу з питань економічного 
розвитку та інвестицій виконавчого комітету Слобожанської 
селищної ради 

Дейнеко  
Олександр Володимирович  

- начальник відділу з питань надзвичайних ситуацій, 
цивільного захисту та співпраці з правоохоронними 
органами 

Запрошені: 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Вступне слово. Обговорення напрацьованих результатів операційного планування. 

Узгодження результатів напрацювань за напрямками «Економічний розвиток громади» та 

«Комунальна інфраструктура та благоустрій». 

2. Формування змістовного наповнення напрямку «Розвиток місцевого соціального 

потенціалу».  

ВОЙЦЕХ ОДЗІМЕК - експерт Фундації Розвитку Місцевої Демократії (FRDL) з 

питань стратегічного планування 

НАЗАР ГЛИНСЬКИЙ - експерт Фундації Розвитку Місцевої Демократії (FRDL) з 

питань стратегічного планування 
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2.1. Опрацювання/коригування плану заходів та складових характеристик завдань в межах 

напрямку людського та соціального капіталу. 

2.2. Представлення та затвердження параметрів заходів в рамках операційної цілі  

3.1. «Розвиток культурного простору громади». 

2.3. Представлення та затвердження параметрів заходів в рамках операційної цілі  

3.2. «Зміцнення згуртованості та громадської активності мешканців». 

2.4. Представлення та затвердження параметрів заходів в рамках операційної цілі                                 

3.3. «Забезпечення умов для всебічного і соціального захисту мешканців». 

2.5. Представлення та затвердження параметрів заходів в рамках операційної цілі                             

3.4. «Підвищення рівня медичного і соціального захисту мешканців» 

2.6. Представлення та затвердження параметрів заходів в рамках операційної цілі  

2.6. «Розвиток безпечної громади» 

3. Підведення підсумків. 

  

1. СЛУХАЛИ: 

 Микитьон Л. привітала членів робочої групи з актуалізації Стратегії розвитку громади 

та повідомила про необхідність проведення обговорення та узгодження результатів 

операційного планування за напрямками «Економічний розвиток громади» та «Комунальна 

інфраструктура та благоустрій», проведеного на засіданні робочої групи від 20.01.2022 року. 
 

 ВИСТУПИЛИ: 

Глинський Назар повідомив про стан розроблення Стратегії розвитку громади станом 

на 09.02.2022 року та запропонував опрацювати завдання до операційних цілей напрямку  

«Економічний розвиток громади»: 

1.1. «Створення сприятливих умов для інвестицій та реалізації економічної діяльності 

на теренах громади». 

1.2. «Розвиток туристично-рекреаційної пропозиції, що базується на унікальному 

місцевому потенціалі». 

Кондратюк Віктор запропонував розробити велосипедний маршрут в напрямку 

садівничих товариств поблизу р. Самара та створити в громаді рекреаційні зони, зокрема, на 

території житлового району «Золоті ключі». 

Питання велосипедних доріжок було винесено на обговорення та не знайшло підтримки 

серед присутніх. Завдання щодо створення рекреаційної зони на житловому районі «Золоті 

ключі» було внесено до операційної цілі 1.2. «Розвиток туристично-рекреаційної пропозиції, що 

базується на унікальному місцевому потенціалі». 

1.3. «Формування системи маркетингового забезпечення розвитку громади». 

Микитьон Людмила зауважила, що Інвестиційний паспорт громади у 2021 році 

розроблено, тому дане завдання варто викласти в частині підготовки англомовного варіанту 

Інвестиційного паспорту та внесення змін і доповнень до нього.  

1.4. «Максимізація використання господарського потенціалу громади». 

Сакун Світлана повідомила про необхідність створення містобудівного кадастру, 

проведення інвентаризації земельних ділянок, розроблення та затвердження планів зонування 

територій і детальних планів території, проведення оновлення та внесення змін до них. Крім того, 

повідомила, що питання затвердження генеральних планів с. Балівка та с. Партизанське  буде 

винесене на пленарне засідання селищної ради проведення якого заплановано у лютому  

2022 року. 

Глинський Назар запропонував погодити завдання до операційних цілей напрямку 

«Створення комфортних умов на територіальної громади»: 

2.1. «Створення енерго- та ресурсоощадливої системи енергопостачання»; 

2.2. «Удосконалення системи поводження з ТПВ та формування екологічної поведінки 

мешканців»; 

 2.3. «Підвищення ефективності роботи системи водопостачання та водовідведення».  
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  Крючкова Вікторія запропонувала об’єднати завдання з реконструкції та капітальних 

робіт систем каналізації в одне завдання. 

  Прокоф’єв Павло запропонував включити завдання щодо проведення ремонту 

водопроводу в с. Олександрівка.  

Крючкова Вікторія повідомила, що на даний час водопровідні та каналізаційні мережі 

села Олександрівка знаходяться на балансі КП «Дніпроводоканал» Дніпровської міської ради, у 

зв’язку з чим виконувати ремонтні роботи  Слобожанська селищна рада не має законних підстав.  

Кондратюк Віктор зауважив, що значний відсоток житлового фонду громади потребує 

модернізації не лише мережі водопостачання та водовідведення, а й існуючих систем опалення, 

які на даний час морально та фізично застарілі. 

2.4. «Модернізація та розвиток внутрішніх транспортних комунікацій». 

  Кондратюк Віктор запропонував оновити та облаштувати місця очікування 

громадського транспорту на території громади. 

 2.5. Благоустрій місць громадського користування та відпочинку. 

 Крючкова Вікторія запропонувала вилучити завдання 2.5.7. «встановлення квіткових 

ваз на опорах». 

 Глинський Назар повідомив, що завдання до напрямків «Економічний розвиток 

громади» та «Створення комфортних умов на територіальної громади» в запропонованій 

редакції будуть викладені в Плані реалізації Стратегії розвитку громади. 

 

  ВИРІШИЛИ: 

  1. Врахувати запропоновані завдання до напрямку «Економічний розвиток громади» та 

«Створення комфортних умов на територіальної громади». 

  2. Вилучити з напрямку «Економічний розвиток громади» операційну ціль 1.2. «Розвиток 

туристично-рекреаційної пропозиції, що базується на унікальному місцевому потенціалі», 

включивши її завдання між напрямками «Створення комфортних умов на території громади» та 

«Розвиток місцевого соціального капіталу». 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Микитьон Людмила запропонувала опрацювати План заходів реалізації Стратегії 

розвитку громади та складових характеристик завдань в межах напрямку «Розвиток місцевого 

соціального капіталу»   

 

ВИСТУПИЛИ: 

Глинський Назар запропонував розпочати обговорення з операційної цілі 3.1. 

«Розвиток культурного простору громади». 

 Криворучко Оксана запропонувала започаткувати в с. Балівка та с. Олександрівка 

проведення фестивалів, на території громади – веломарафону, з залученням приватних 

підприємців, та конкурсу для соціально незахищених верств населення з метою їх соціалізації, 

присвоїти статус «міжнародний» фестивалю «Різдвяна зірка», створити Центр надання 

культурних послуг та молодіжного простору в с. Олександрівка, створити в с. Балівка «Етно-

хутору» та музею громади в смт Слобожанське. 

 Рижак Валерій наголосив на актуальності вирішення питання з відбудови будинку 

культури в с. Балівка. 

 Рибалко Мирослава прокоментувала доповнення, напрацьовані в Zoom-конференції 

фахівцями Молодіжного центру «Смарт». Серед них проведення конкурсу «Слобожанське має 

талант», поширення виступів аматорських колективів, проведення всеукраїнських та 

регіональних обмінів кращими творчими колективами тощо. 

 Буряк Іван додав завдання щодо оновлення пам’ятних знаків в селі Партизанське, 

реконструкції сільського стадіону, встановлення дитячих майданчиків з метою популяризації 

здорового способу життя.  

 Рижак Валерій запропонував зібрати історичні матеріали та створити музейний ХАБ 
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громади в адміністративному центрі громади – смт Слобожанське. 

 Войцех Одзімек запропонував запровадити платні послуги в закладах культури. 

 Микитьон Людмила зазначила, що на теперішній час рішенням селищної ради 

затверджено перелік платних послуг, тому комунальні заклади культури вже отримують доходи 

від їх надання.  

 Криворучко Оксана внесла пропозицію щодо включення завдання з впорядкування 

прилеглої території будинку культури в смт Слобожанське для можливості проведення 

культурно-масових заходів. 

Мельник Юрій запропонував внести до операційної цілі 3.2. «Зміцнення згуртованості 

та громадської активності мешканців» ряд завдань:  

розвиток органів самоорганізації населення та інших громадських об'єднань; 

інформування жителів про події, які відбуваються в громаді; налаштування для широкого загалу  

інтернет ресурсів; розширення мережі точок доступу до мережі інтернет в усіх населених 

пунктах громади; запровадження проведення анкетування в громаді; проведення різнопланових 

заходів для згуртування жителів громади; активізація молоді до вирішення проблем громади на 

базі Молодіжний центр «Смарт».   

Юрій Мельник порушив питання щодо вилучення завдання щодо проведення щорічного 

конкурсу «Кращий двір».  

Войцех Одзімек зазначив, що для вилучення даного завдання необхідно чітко визначити 

мету проведення даного Конкурсу: чи для підвищення активності жителів, чи для створення 

комфортного середовища. 

 Членами робочої групи прийнято рішення, що даний Конкурс можна приурочувати з 

нагоди державних та релігійних свят, таких як: Різдво Христове, Зелена неділя, Вербна неділя, 

Великдень, День незалежності тощо. 

Микитьон Людмила внесла пропозицію щодо запровадження щорічних спортивних, 

музичних змагань між дворами, вулицями, селами громади. 

 Рибалко Мирослава підтримала ініціативу щодо проведення культурно-спортивних 

заходів, доповнивши їх такими заходами, як запуск повітряних зміїв та іншим розважальним 

контентом. 

 Войцех Одзімек запропонував розглянути питання про включення до переліку категорій 

проєктів Бюджету участі категорію «Екологія».  

 Глинський Назар запропонував розглянути питання про включення завдання  

впровадження в громаді Шкільного бюджету участі. 

 Шеремет Микола зазначив, що пропозиція має бути відразу відхилена, поскільки 

Положенням про Бюджет участі Слобожанської ТГ для проєктів категорії «Освіта» вже 

передбачено фінансування в розмірі 20% в межах загального обсягу Бюджету участі. Крім того, 

на процес впровадження Шкільного бюджету значний вплив мають вчителі та адміністрація 

шкіл. 

Полупанова Валентина запропонувала внести до операційної цілі 3.3. «Забезпечення 

умов для всебічного розвитку дітей та молоді» ряд завдань: 

будівництво закладів дошкільної та шкільної освіти, інклюзивно-ресурсного центру; підтримка 

створення альтернативних форм надання дошкільної освіти, зокрема відкриття приватних 

дитячих садків – дитсадків домашнього типу; проведення капітальних ремонтів та оновлення 

технічної бази сільських закладів освіти; оновлення шкільного автопарку; створення та 

облаштування STEM/STEAM/STREAM лабораторії; створення закладу позашкільної освіти 

тощо. 

 Рибалко Мирослава запропонувала створити громадські загони на базі ДСНС з метою 

формування громадської компетенції молоді. 

 Проскурня Світлана запропонувала внести до операційної цілі 3.4. «Підвищення рівня 

медичного і  соціального  захисту мешканців» ряд завдань в частині охорони здоров’я: 

провести реконструкцію лабораторного корпусу за адресою: вул. Будівельників буд. 3 для 

розміщення КНП «Центр первинно медико-санітарної допомоги» та Слобожанської АЗПСМ; 
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провести капітальні ремонти будівель АЗПСМ в с. Партизанське, с. Балівка, с. Олександрівка 

та Слобожанської центральної лікарні; забезпечити фінансування видатків на лікування хворих 

до 18 років на цукровий та нецукровий діабет; розширити перелік платних медичних послуг; 

створити на базі первинної і вторинної ланок медичної допомоги Call-центрів; створити 

актуальний сайт Слобожанської центральної лікарні та КНП «Центр первинно медико-

санітарної допомоги»; забезпечити житлом молодих лікарів; посилити контроль за громадським 

харчуванням; подбати про якість питної води, підтримку здорового способу життя населення 

громади тощо. 

Салабай Вікторія  запропонувала внести до операційної цілі 3.4. «Підвищення рівня 

медичного і  соціального  захисту мешканців» ряд завдань в частині соціального захисту: 

розширити перелік послуг мобільного соціального офісу; залучити бізнес до вирішення питань 

соціальної сфери; розміщення важливої інформації в громадських місцях знаками, у тому числі 

шрифтом Брайля; впровадити сервіс телеконсультацій з питань соціального захисту: здійснення 

відео-консультацій через популярні месенджери Viber, Telegram, WhatsApp; впровадити 

послугу «Соціальне таксі»; розробити заходи для захисту соціальних працівників; розширити 

матеріально-технічну базу, зокрема, придбання планшетів тощо. 

Дейнеко Олександр запропонував внести до операційної цілі 2.6. «Розвиток безпечної 

громади» ряд завдань: 

створення архіву для відеозаписів з камер відеоспостережень; проведення заходів щодо 

гуманного поводження з тваринами на території громади; будівництво системи оповіщення; 

укладання договорів з міжмуніципального співробітництва щодо спільного фінансування 

(утримання) місцевої пожежної команди; забезпечити на території громади патрулювання у 

вечірній час військовослужбовців Національної гвардії України та військової частини № 3036;  

провести оновлення матеріально-технічної бази місцевої пожежної команди, зокрема за рахунок 

придбання нової пожежної машини, відновлення роботи та встановлення нових пожежних 

гідрантів в сільській місцевості громади тощо. 

 

ВИРІШИЛИ: 

  1. Узагальнити та надати напрацьовані членами робочої групи матеріали експертам 

Фундації Розвитку Місцевої Демократії (FRDL) для включення/виключення конкретних 

завдань до/з Плану реалізації Стратегії розвитку громади. 

  Термін виконання – 21.02.2022 року. 

3. Провести громадські обговорення проєктів Стратегії розвитку громади, Плану 

реалізації Стратегії розвитку громади.  

3. Розглянути результати громадських консультацій Стратегії сталого розвитку громади 

та кінцевої версії оновленої Стратегії розвитку громади на черговому засіданні робочої групи у 

березні 2022 року.  

  Термін виконання – березень 2022 року. 

 

   

 

 

ЗАСТУПНИК ГОЛОВИ                                                                                   Ігор ШАПОВАЛОВ 

 

 

 

 

СЕКРЕТАР                                                                                                                 Людмила МИКИТЬОН 
 

 


